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het echt misgaat, hoe meer dat 
juist het moment is dat je moet 
kopen. Er zijn natuurlijk wel altijd 
voorbeelden te vinden dat zo’n 
correctie heel lang aanhoudt. Dan 
moet je wel heel erg overtuigd zijn 
van je gelijk om stand te houden. 
Dat hebben we recent nog 
meegemaakt. Eerst was er de 
correctie van 2000, die van 2007 
volgde daarop. We hebben toen 
een jaar of vijftien moeten 
wachten voordat de S&P 500 weer 
op de oude piek zat, zeker als je 
inflatie meeneemt. Zelf heb ik 
elke keer dat ik de neiging voelde 
om aandelen te verkopen, dat toch 
niet gedaan. Dat was in 2002, in 
2007, in de coronacrisis. Ik heb 
alleen maar aandelen verkocht 
omdat ik op een gegeven moment 
een huis ging kopen en kapitaal 
nodig had.”

4 
Is het beter om te spreiden met 
trackers, of om zelf aandelen te 
kiezen?
“Als iemand alleen maar 

in specifieke Nederlandse 
aandelen wil beleggen, dan moet 
hij of zij dat zeker doen. Alleen, 
weet goed wat je doet, want aan 
elk individueel aandeel zit toch 
een behoorlijk risico. Er kan van 
alles langskomen waardoor een 
aandeel wordt geraakt, veelal 
zaken die je als belegger niet had 
kunnen weten, zoals een 
schandaal of rechtszaak. Dat 
risico is met individuele 
aandelen best groot. In een 
brede index zal altijd wel een 
rotte appel zitten, maar dat 
middelt dan uit. Mijn tip: beleg 
gewoon een stevig deel in een 
heel saaie portefeuille. Leg elke 
maand een vast bedrag in en doe 
dat zonder dat je je ooit bezig-
houdt met de vraag of dit het 
goede moment is.”

5 
Stel een belegger wil toch met 
een deel van het vermogen 
actief beleggen. Hoe groot zou 
dat niet-saaie deel kunnen zijn?

“Ik zou zeggen 10 procent van de 
portefeuille. Dan moet je ook 
zeker weten dat je geen proble-
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‘MIJN TIP: 
BELEG GEWOON 

EEN STEVIG 
DEEL IN EEN 
HEEL SAAIE  

PORTEFEUILLE’
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